

F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2007-09-27

Tid: 17.00–19.30

Plats: Styretrummet

Närvarande

ORDFÖRANDE: JOHAN HILLERGRÉN
VICE ORDFÖRANDE: LINUS EKLUND
KASSÖR: JOHAN AXELSSON
SEKRETERARE: JAKOB ANDERSSON
LEDAMOT: JOHAN GILL
ORDFÖRANDE F6: KRISTIAN LARSSON
ORDFÖRANDE DP: RICHARD ABRAHAMSSON
VICE ORDFÖRANDE DP: MATTIS SUNESSON
ORDFÖRANDE FNOLLK: ERIK LARSSON
ORDFÖRANDE SNF: HANNES KUUSISTO
ORDFÖRANDE FOC: JONNY KARLSSON
ORDFÖRANDE FARM: MARCUS LARSSON

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

§ 2 RAPPORT FRÅN F6

F6 har inte gjort något nämnvärt den senaste veckan. Nu närmast på lördag så skall de köra en internutvärdering över hur det gått hittills.

§ 3 RAPPORT FRÅN DP

DP har haft DuP. Utöver det så har de handlat till sektionmötet och utvärderat sig själva, vilket tog hela sex timmar.

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK

NollK skall imorgon låta nollorna utvärdera nollningen. Sedan så skall de interutvärdera sig själva nästa vecka. NollK har börjat planera inför aspringen och phaddertackkalsat.

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF

SNF har inte gjort mycket.

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC

Foc har beställt delar till flippren och filat på focköret. De börjar sälja biljetter till focköret på fredag.

§ 7 RAPPORT FRÅN FARM

Farm har startat upp Odysseen, men tyvärr så kom inte så många. De har däremot hittat en bra mentorsutbildare.

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET

Kärnstyret har ätit lunch med Cederwall och införskaffat en frys med överskåp för hela 250 kr.

§ 9 KU

Hiller har varit på KU-möte och han berättade att vSO undrar vad vi ställer för krav på våra kommittéer. Han kan också klargöra att det engelska termen för sektion är "study guild".

§ 10 SEKTIONSMÖTE

Sektionsmötet är på tisdag klockan 15.15 i HA1 och Magnus Våge kommer att vara talman. Vi siktar på att ha mat vi ca 18 tiden.

§ 11 PROPOSITIONER

Foten föreslår en proposition om att sektionsmötet inte skall få begränsa eller tvinga fram en viss typ av klädsel. Vi väljer att inte lägga en sådan proposition.

F-styret kommer att lägga en proposition om att kunna stänga av personer som missbrukar sektionens tjänster.

§ 12 MOTIONER

Motion angående införskaffande av flakmoppe: Vi beslutar att stödja motionen då det är bra att frågan om en flakmoppe utreds.

Motion om tomte- och luciadräkt: F-styret yrkar på att motionen avslås i sin helhet då det är betydligt roligare med improviserade dräkter. Dessutom så är det viktigt att den gemene F-teknologen utvecklar sin kreativitet och problemlösningsförmåga.

Motion angående nycklar för tomte och Lucia: Öh. Nej!

§ 13 BUDGET

Vi sänker den beräknade inkomsten från Selecta med 1000 kr och de pengarna tas från posten oförutsedda utgifter.

Sektionsfotografens post utökas med 500 kr till 1000 kr och de pengarna tas från posten framtida motioner.

Cederwall har i princip sagt att vi kommer att få samma summa från honom i år även om hans budget läggs i november.

§ 14 FANA

Vi kollar på några olika förslag och bestämmer oss för att visa upp alla förslag på sektionsmötet.

§ 15 VERKSAMHETSPLAN

Vi fastslår följande punkter för vår verksamhetsplan

- Synliggöra sektionens kommittéer
- Verka för ett bättre Focus
- Verka för fler studieplatser och skåp
- Fixa en ny fana
- Vidare utveckla sektionens dag
- Starta upp en alumniverksamhet
- Vidareutveckla mastersmottagningen

§ 16 ÖVRIGA PUNKTER

Det kommer att hållas ett alumnimöte nästa månad för att starta en F-alumniförening.

Vi konstaterar att Växteriet måste börja arbeta.

§ 17 NÄSTA MÖTE

Nästa möte hålls om en vecka på den vanliga tiden.

§ 18 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Johan Hillergren
Ordförande

Jakob Andersson
Sekreterare